
 

                                                                                                       Αθήνα, 4 Ιουνίου 2021 

                                             ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

                               Προς τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

Θέμα: «Αναξιοποίητες παραμένουν οι εγκαταστάσεις του Στρατοπέδου 
Καλαμάτας» 

Το 2018, επι διακυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, στο πλαίσιο ανασυγκρότησης των στρατιωτικών 
υπηρεσιών του Νομού Μεσσηνίας και των γνωματεύσεων του Ανώτατου Στρατιωτικού 
Συμβουλίου, αποφασίστηκε η παύση λειτουργίας του στρατόπεδου «Παπαφλέσσα» 
της Καλαμάτας.Το στρατόπεδο έκτοτε υπολειτουργεί και στο πλαίσιο προηγούμενης 
ερώτησης μου (30/9/2019) για το ίδιο θέμα, ως προς την βούληση του ΥΠΕΘΑ για τους 
τρόπους αξιοποίησης των εγκαταστάσεων του, στην απαντησή σας (21/10/2019) 
αναφέρετε, «…η λειτουργία του 9ου ΣΠ εξετάζεται στο πλαίσιο προσπάθειας για 
την βελτίωση οργάνωσης και λειτουργίας του ΣΞ η οποία μελετάται την παρούσα 
περίοδο, χωρίς να έχουν ληφθεί οριστικές αποφάσεις». 

Εκτοτε και σχεδόν 2 χρόνια μετά δεν έχει υπάρξει καμία άλλη πρωτοβουλία από 
πλευράς ΥΠΕΘΑ για το τι μέλλει γενέσθαι με το στρατόπεδο και την περαιτέρω χρήση 
του, εκτός κάποιων δημοσιευμάτων που κάνουν λόγο για ενδεχόμενη φιλοξενία των 
πιλότων που θα εκπαιδεύονται στο υπό δημιουργία Διεθνές Κέντρο Εκπαίδευσης 
Πτήσεων της Πολεμικής Αεροπορίας.  

Σε κάθε περίπτωση η αξιοποίηση της έκτασης του στρατοπέδου ή μέρους του, συνιστά 
διαχρονικό αίτημα της τοπικής αυτοδιοίκησης και των μαζικών φορέων της πόλης της 
Καλαμάτας, εφ’όσον θα μπορούσε να εξυπηρετήσει βασικές ανάγκες, όπως χώρους 
αθλητισμού και πολιτισμού και στέγαση δημόσιων υπηρεσιών που βρίσκονται 
διάσπαρτες σε όλη την πόλη καταβάλοντας υπέρογκα ενοίκια, δίνοντας μια 
αναπτυξιακή ώθηση στις υποδομές της και παρέχοντας νέους ελέυθερους χώρους, για 
την καλύτερη ποιότητα ζωής των κατοίκων της.  

Κατόπιν αυτών ερωτάται ο κ. Υπουργός,  

Πώς και πότε σκοπεύει το ΥΠΕΘΑ, κατόπιν διαβούλευσης με την τοπική 
αυτοδιοίκηση και τους φορείς της πόλης της Καλαμάτας, να αξιοποιήσει την 
έκταση και τις εγκαταστάσεις του στρατοπέδου «Παπαφλέσα»;  
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